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Haburová: 

Musím upozorniť na to, že je strašne veľa sťažností na tú premávku, ktorá beží po hlavnej 

milhostovskej ulici, je to neúnosný stav doslova. Chcela by som poprosiť pána primátora, aby 

ste začali konať spolu s predstaviteľmi ZMOS. Vieme dobré, že od Barwinku až po Sl. Nové 

Mesto nie je ani spoplatnená ani nič také. Takže všetky kamióny od Baltu až po Čierne more 

chodia cez Milhostov, čo je skutočne niekedy úplne o držku prejsť z jednej strany na druhu 

a pritom tam žije strašne veľa starých ľudí.  

 

Ing. Kolesár: 

Súhlasím s týmto názorom, musím však pripomenúť, že už v minulom období ZMOS regiónu 

Južný Zemplín, ktorého členom je aj Mesto Trebišov okrem toho, že sme členmi ZMOS-u 

celoslovenského sme aj členmi regionálneho združenia iniciovalo aj sa potom zapojilo do 

takejto iniciatívy o ktorej hovoríte pani poslankyňa. To bola iniciatíva do ktorej sa zapájali 

všetky regionálne združenia Vranovského okresu, Trebišovský okres až po hraničný prechod 

s Maďarskom. Výsledok sa zatiaľ nedostavil aj keď podľa spätných informácií ktoré 

z regionálneho ZMOS-u máme o tomto ministerstvo dopravy informované je a nejaké 

prípravy vykonané boli. S tým súviselo aj uznesenie vlády ešte v minulých volebných 

obdobiach o tom, že sa tá cesta opraví. Chápem, že témou vašej interpelácie nie je teraz 

oprava cesty ale zamedzenie počtu kamiónov jazdiacich po tejto ceste. Vrátime sa 

samozrejme k tejto téme aj regionálny ZMOS budeme žiadať, aby bola táto téma obnovená 

a aby v nej bolo konané.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.11.2012 
 

 

 

 

 

 

 

 


